
V-teknologsektionen samhällsbyggnad Datum: 2023-09-14
Chalmers tekniska högskola

KALLELSE
V-teknologsektionen kallas härmed till sektionsmöte

torsdagen den 21/9 kl. 12:00-13:00 i SB-H1 med fortsättning 17:15 i
SB-H1.

Föredragningslista
1. Mötets öppnande

2. Preliminärer

a. Val av justeringspersoner tillika räknepersoner

b. Adjungeringar

c. Mötets stadgeenliga utlysande

d. Godkännande av föredragningslista

e. Godkännande av föregående mötesprotokoll

3. Programmen informerar och svarar på frågor

4. Kårledningen informerar och svarar på frågor

5. Styrelsen informerar och svarar på frågor

6. FuM informerar och svarar på frågor

7. Meddelanderunda och frågestund

8. Ajournering till 17.15
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9. Motioner

10.Styrelsen 22/23

a. Ekonomiberättelse Styrelsen 22/23 (budgetutfall)

b. Verksamhetsberättelse Styrelsen 22/23

11.Fråga om ansvarsfrihet för Styrelsen 22/23

12.Propositioner

a. Verksamhetsplan för verksamhetsåret 2023/2024

b. Budget för verksamhetsåret 2023/2024

13.Val av sektionsfunktionärer

a. V-BalK

b. TGM

c. Klassrepresentanter i SNV årskurs 1

d. Valberedningen årskurs 1 och årskurs 2

e. Referensgruppen

14.Dir. M.S.F avlägger rapport

15.Utdelning av sektionsmedaljer

16.Övriga frågor

17.Mötets 3 bästa talare utses

18.Utdelning av priser till lotteri

19.Mötets avslutande

Har du frågor om sektionsmötet, punkter på dagordningen eller sektionen i

allmänhet? Hör gärna av dig till styrelsen! vstyret@vtek.chalmers.se

Varmt välkommen!

Victor Eklund

Ordförande V-teknologsektionen 23/24
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Intäkter
Direkta inkomster: Budget 22/23 Utfall 22/23
Bidrag från programmet 96 000,00 102 728,00
Sektionsavgifter 80 000,00 88 480,00
VARM 604 293,69 851 781,44
VARG 94 000,00 0,00
VNollk 1 875,00 9 496,74
Vshop 0,00 10 000,00
Övriga - 10 500,00
Summa: 876 168,69 1 072 986,18

Överskott: Budget 22/23 Utfall 22/23
Vattentrycket 0,00 4 046,98
TGM 0,00 315,70
Fote 0,00 7 245,63
WHisK 0,00 0,69
V-BalK 0,00 7 520,53
Bakverket 0,00 8 768,17
Vequality 0,00 8 392,42
VoVPT 0,00 500,00
SNOK 0,00 20 025,69
V6 0,00 9 799,02
VIRUS 0,00 28 815,04
SNV 0,00 15 088,41
VHS 0,00 5 055,00
Valberedningen 0,00 0,00
Sponsorfonden 0,00 95 416,71



Summa överskott: 0,00 210 989,99

Utgifter
Verksamhetsidrag Föreningar: Budget 22/23 Utfall 22/23
Vattentrycket 30 000,00 30 000,00
Trädgårdsmästeriet 18 000,00 18 000,00
Fote 15 700,00 15 700,00
WHisK 10 300,00 10 300,00
V-BalK 100 000,00 100 000,00
Bakverket 34 500,00 34 500,00
Vequality 58 400,00 58 400,00
VHS 6 050,00 12 100,00
VoVPT 6 000,00 12 000,00
Summa: 278 950,00 291 000,00

Verksamhetsidrag Kommittéer Budget 22/23 Utfall 22/23
SNOK 50 000,00 50 000,00
V6 18 900,00 18 900,00
VIRUS 68 000,00 68 000,00
VNollK 60 000,00 60 000,00
VARG 4 400,00 4 400,00
VARM 6 600,00 6 600,00
Summa: 207 900,00 207 900,00

Verksamhetsidrag Övriga Budget 22/23 Utfall 22/23
SNV 41 600,00 41 600,00
Valberedningen 9 000,00 9 000,00
Revisorer 1 800,00 2 790,60



Fanbärare 3 000,00 1 450,00
Sektionsmötesordförande 900,00 739,00
Referensgruppen 5 900,00 0,00
Summa: 62 200,00 55 579,60

Styrets utgifter: Budget 22/23 Utfall 22/23
Sektionsmöte 30 000,00 29 626,23
Styrets mottagningsaktiveter 0,00 0,00
Studentrösten 1 000,00 0,00
Sångbokssittning 10 000,00 9 778,41
Sektionsjobbartacksittning 20 000,00 15 151,90
V-konferens 12 000,00 12 000,00
Jullunch 0,00 0,00
V-dagen 0,00 21 144,01
Utveckling av SB-huset 5 000,00 5 560,00
Trivselaktiviteter 0,00 0,00
Utvecklingsarbete 5 000,00 4 768,00
V-shop 20 000,00 32 235,00
Medaljer 5 500,00 5 481,00
Hemsida 10 000,00 8 821,25
Möteskostnader 15 000,00 14 304,00
Utbildning 0,00 0,00
Representation 12 000,00 11 195,37
Bidrag till aspning LP2 3 200,00 2 576,74
Transportkostnader 2 000,00 750,00
Mastersverksamhet 10 000,00 0,00
Sångböcker 0,00 0,00
Överlämning 2 000,00 1 974,40
Teambuilding 2 100,00 2 100,00
Profilkläder 5 600,00 4 893,00



Aspning Styret 2 000,00 312,74
Administrativa bankavgifter 6 000,00 11 920,08
Företagsförsäkringspremie 1 200,00 1 200,00
Helfösäkring VEJA 20 000,00 20 119,00
Hyra parkeringsplats 12 000,00 2 968,00
Försäkring Fotoprylar 0,00 0,00
Fotoutrustning 0,00 0,00
Städdag 1 000,00 0,00
Bokföringsprogram 3 000,00 3 574,00
Inventarier och Kontorsmaterial 4 000,00 4 063,40
Summa 219 600,00 226 516,53

Seperata konton Budget 22/23 Utfall 22/23
Bilfond 10 000,00 10 000,00
Verumsfonden 30 000,00 24 037,56
Sponsorfonden 100 000,00 100 000,00
Lokalfond 69 829,37 6 386,00
Summa 209 829,37 140 423,56

Resultat: −102 310,68 362 556,48

Sektionens tillgångar Utfall 21/22 Utfall 22/23
722 957,23 1 085 513,71

Lån till kommittéer: Budget 22/23 Utfall 22/23
SNOK 16 100,00 16 100,00
V6 16 100,00 16 100,00
VIRUS 16 100,00 16 100,00
VNollK 72 450,00 142 450,00



VARG 48 300,00 48 300,00
VARM 300 000,00 300 000,00
Totalt 469 050,00 539 050,00

Prisbasbelopp 2022
48300
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Verksamhetsberättelse 2022/2023

Löpande arbete
Det löpande arbetet har fortskridit under årets gång med bland annat styrelsemöten,
sektionsmöten, närvaro under Mottagningen, kontakt med programansvariga, olika typer av
råd, workshops och utbildningar. Denna verksamhetsberättelse kommer inte att gå in i detalj på
det löpande arbetet då det inte skett några större förändringar från föregående år och vi väljer
hellre att fokusera på resultatet av arbetet med verksamhetsplanen och övriga händelser.

Verksamhetsplan
Under året har vi arbetat utefter verksamhetsplanen som antogs under det första ordinarie
höstmötet. Denna har sedan lagt grunden för årets utvecklingsarbete och har återkommit till
kontinuerligt för att se till att arbetet har gått framåt. Nedan diskuteras de fokusområden som
arbetats med och mer specifika mål.

Fokusområde 1: Synlighet

Projekt:
● Arbeta med PR och informationsspridning
● Fortsatt arbete med TV-skärmar
● Utveckling av merch
● Upplysa om sponsorfonden och teknologeskning

Arbetet med synlighet har rört en rad olika aspekter bland annat användandet av sociala medier
men även informationsspridning på andra sätt. Bland annat har posters har satts upp på
anslagstavlan och på instagram har det informerats om olika evenemang. Tanken var att
evenemangskalendern skulle få ett uppsving och till en början användes den mer. Under året
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har däremot Kårappen utvecklats och fokus skiftade istället till den. Det gjordes därför ett
arbete att se till att föreningar och kommittéer la in sina arrangemang i appen. En Slack för
PR-ansvariga skapades där information angående dessa arbetsuppgifter kunde spridas.

På sektionsmöten har det informerats om sponsorfonden och teknologeskning. Detta av
anledning till att alla sektionens medlemmar ska vara medvetna om de ekonomiska möjligheter
som finns på sektionen. Sponsorfonden har använts till en rad olika projekt och detta året
främst till att stötta föreningar och därför är det viktigt att fortsätta att upplysa om fonden för
att även nå ut till sektionsmedlemmar på andra sätt.

Arbetet med TV-skärmarna har varit pågående under hela året men precis som föregående år
har arbetet tyvärr stannat av till följd av administrativa orsaker. Förhoppningen är fortfarande
att TV-skärmarna ska få komma upp i SB-huset men arbetet står tyvärr för tillfället still.
Förhoppningsvis går detta att lösa genom att fortsätta ha kontinuerlig kontakt med
programledning och andra ansvariga.

Arbetet med utveckling av merch påbörjades relativt tidigt på hösten. Under V-dagen 2022 togs
underlag fram för vilken typ av merch teknologerna önskade samt vilka prisklasser som kunde
vara aktuella. Detta underlag låg sedan till grund för de produkter som sedan togs fram.
Vattenflaskor och ryggsäckar togs fram i större skala för alla teknologer att köpa. Dessa har
även sålts under V-dagen och vid vissa tillfällen även innan sektionsmöten. En ryggsäck
tävlades även ut under VARM-mässan. Även manschettknappar tillkom under våren och prydde
många teknologers ärmslut under vårbalen. En framtida utveckling som diskuterades under året
var att hålla en workshop eller merch-tävling där V-teknologerna får möjlighet att
diskutera/skicka in förslag till framtida produkter.
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Fokusområde 2: Ekonomi
Projekt:

● Bort med pappersfakturor
● Sammanställning av medlemmars utlägg
● Se över Sektionsstyrelsens kassörs arbetsbelastning

Ett problem som identifierats i många år är de många fakturor som kommer till sektionen.
Främst gäller detta fakturor gällande VEJA och bilens parkering. Det har under flera tillfällen
uppkommit bland annat förseningsavgifter till följd av att fakturorna inte hittat rätt. För att
lösa detta problem påbörjades arbetet med att skaffa E-fakturor. Detta visade sig vara enklare
sagt än gjort och när det byttes parkeringsbolag fick arbetet börja om. Däremot har de fysiska
pappersfakturorna lyckats hitta fram bättre än de gjort tidigare.

Under Mottagningen 2022 användes ett system som skulle göra det enklare att hålla koll på de
utlägg som görs av sektionens medlemmar. Ett google-formulär skapades där all information
om utlägget sammanställdes. Detta gjorde det lättare för sektionens kassör att hålla koll på de
betalningar skulle göras. Utöver detta skapades en QR-kod som gjorde det enkelt för framförallt
kommitteer och föreningar att snabbt och smidigt kunna lägga in sina utlägg. Eftersom
Mottagningen är den tid på året då medlemmar gör mest utlägg åt Styrets vägnar, så avtog
användandet något under året men fortsatte att användas vilket vi tyckte fungerade väldigt bra!

Sektionens kassörs arbetsbelastning var ett projekt som fortskred under hela årets gång. För att
kunna undersöka var/om det behövde ske förändringar så gjordes en sammanställning av
kassörens arbetsuppgifter. Vi tog även kontakt med tidigare Styre för att få deras uppfattning av
situationen. Utöver detta togs det kontakt med de tre sektionerna på skolan som i nuläget har
två kassörer för att kunna bena ut hur en uppdelning skulle kunna se ut samt vad för-och
nackdelarna med denna arbetsfördelning skulle vara. Efter diskussioner insåg vi att det finns
många sätt att förändra situationen på. Ett förslag var att utöka Styret med ytterligare en post
som även den hade ansvar för sektionens ekonomi, eller så kanske det behöver ske en
omorganisation i Styrets struktur. Till följd av tidsbrist, ett minskat söktryck på sektionen samt
osäkerheter angående vilken väg som var den rätta att gå, så gjordes ingen större förändring
under vårt år. Underlaget finns tillgängligt för framtida arbete då vi fortsatt är enade om att
någon typ av förändring troligtvis behöver ske.
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Fokusområde 3: Framtidsvisioner
Projekt:

● Se över Sektionsstyrelsens struktur och arbetsuppgifter
● Förbättra arbetet med samordning av arbetsmarknadsfrågor på sektionen
● Mer kontinuerliga arrangemang under året
● Fortsätta arbetet med Studentrösten
● För diskussion kring resor på sektionen

Under tidigare år har det upplevts vara en stor och ojämn arbetsbörda för framförallt SAMO och
SNO-posterna. Under året har det därför gjorts en utvärdering av deras arbetsuppgifter och
roller i sektionsstyrelsen. Den största diskussionen rörde de båda posternas roll som ordförande
i Valberedningen respektive SNV. En utvärdering gjordes och baserades på arbetsuppgifter samt
i dialog med tidigare personer som suttit på posterna. Efter diskussioner enades vi om att SNOs
roll i SNV var rimlig att behålla men att det fanns anledningar till att låta SAMO gå ner från sin
roll som ordförande i Valberedningen. Av denna anledning lades en proposition fram på vårt
sista sektionsmöte i 2023, och den antogs i sin helhet. SAMO kommer troligtvis fortsätta ha en
stor roll i Valberedningen, framförallt under den första perioden men förhoppningen är att
posten kommer kunna spendera tid på annat typ av arbete som berör ett
StuderandeArbetsMiljöOmbud.

Arbetet med arbetsmarknadsfrågor har fortskridit i form av Arbetsmarknadsråd som hållits av
VARG. Vi upplever att dessa råd har ökat kommunikationen mellan de föreningar/kommitteer
som arbetar med dessa frågor, samt att Styret får en överblick av det arbete som sker. Fortsatt
arbete med arbetsmarknadsfrågor är kritiskt för utvecklingen av sektionen och bör fortsätta
arbetas med.

Arbetet med att sprida ut arrangemang började tidigt under hösten. Detta då vi upplevde att det
fanns perioder på året som upplevdes mindre inkluderande i form utav olika arrangemang än
andra. Under hösten fördes diskussionen på bland annat ordföranderåd då föreningar och
kommittéer uppmanades att ha mer kontinuerliga arrangemang och att arrangera tillsammans.
Utöver det skapades en kalender som skulle minska risken för att arrangemang krockar.
Generellt tycker vi att arbetet har fungerat bra och att vi fått en bra spridning på arrangemang
för alla. Vi tycker att det är viktigt att fortsätta uppmuntra
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föreningar/kommitteer/sektionsmedlemmar till att tänka fritt och kreativt och uppmuntra nya
arrangemang för en mer inkluderande sektion.

Under året har två omgångar av Studentrösten utförts. Detta har fungerat bra och frågorna som
ställts har sedan kunnat användas vidare till fortsatt arbete. Vi har även presenterat våra
resultat för programansvariga för att se till att studenternas röst förs vidare. Studentrösten är
ett väldigt bra verktyg för att nå ut till studenterna och få deras åsikter och perspektiv på olika
aspekter.

Tidigare år har sektionsbundna resor ofta hamnat i konflikt med schemaläggning. Vi upplevde
därför att det var väldigt viktigt att föra en diskussion med programteam angående hur arbetet
med resor skulle kunna skötas för att få alla parter nöjda. Tidigt påbörjades därför en diskussion
angående skidresan som går varje år, och en kompromiss kunde antas som både involverad
kommitté och programledning var nöjda med.

Prioriterade projekt
● Götaälvbron
● Städförråd
● Sektionens dag
● Utvärdera och följa upp de resultat som framkommer av VEXAs arbete
● Starta en arbetsgrupp för sångbokssittningen

När vi gick på vårt Styret år så hade Götaälvbro-skyltarna stått längs en vägg lite för länge.
Detta fortsatte de även att göra under en lång tid. Men sedan en dag kom den briljanta idén att
skylten skulle hängas upp på Innergården. Med fantastisk hjälp från lokalansvariga så kom
skylten upp på väggen inte långt därefter. Under V-dagen i Maj månad, fick den även en
ordentlig invigning när vi fick besök av Skanska och mer information om bron och skylten.
Slutet gott allting gott!
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(https://sverigesradio.se/artikel/har-sitter-gamla-gota-alvbro-skylten-nu-hade-velat-ha-en-balk)

Även arbetet med städförrådet har skett i samråd med lokalansvariga, men Styrets arbete har
skett i form av rådgivning och studenternas talan har förts. Under de olika råden som hållits
under året har studenterna fått komma med input om vad de hade uppskattat i detta förråd.
Såhär ett år senare står städförrådet relativt färdigt och vi hoppas det kommer att komma till
bra användning.

V-dagen hölls för första gången 2022 och sedan återigen i maj 2023. En arbetsgrupp tillsattes
för att fortsätta året därefter. V-dagen blev lyckad med många olika aktiviteter under hela
dagen. V-dagsgruppen gjorde även en utvärdering av dagen som kommer kunna användas för
fortsatt arbete. Vi hoppas att arbetet med denna dagen kommer att fortsätta och utvecklas för
att främja tillhörigheten på V-sektionen.

VEXA har fortsatt sitt arbete med att hitta vägar till en ny sektionslokal. Arbetsgruppen
förlängdes på sektionsmöte 4. Däremot har det inte skett någon utvärdering av VEXA eller dess
arbete då vi ansåg att de inte var tillräckligt långt gångna i arbetet för att ge det en rättvis
chans. Vi hoppas på att arbetet med VEXA ska generera konkreta förslag och att arbetet ska
kunna komma vidare snart.

En arbetsgrupp startades för sångbokssittningen redan under höstens första sektionsmöte.
Återigen verkar sittningen ha varit uppskattad av många sektionens medlemmar. Sittningen
hölls även i kombination med V-dagen vilket vi tycker var en strålande idé!

Sida 6 av 9



V-Teknologsektionen Samhällsbyggnad Styret
Chalmers tekniska högskola 2023-09-19

Övriga åtaganden och händelser under året
När vi påbörjade arbetet med en verksamhetsplan fick vi rådet att inte fylla ut den allt för
mycket, för det skulle uppkomma oförutsägbara händelser och nya idéer under året. Sagt och
gjort, så blev det! Nedan har det gjorts en sammanställning av ett antal ytterligare händelser
under året.

Mottagningen
Ett stort arbete som har präglat hela vårt verksamhetsår är arbetet med Mottagningen. Under
hösten 2022 togs beslutet att Mottagningen skulle kortas ner från fem till fyra veckor. Detta
innebar ett stort omstruktureringsarbete för av- och pågående Nollkommitte. Många möten
skedde mellan programteam, Styret och NollK både innan och efter beslutet var taget. NollK
har gjort ett fantastiskt jobb med den Mottagning som hölls hösten 2023 och det kommer nu att
behöva ske en ordentlig utvärdering för att se till att de har de bästa förutsättningarna även i
framtiden.

Övriga initiativ
Under jul kom förslaget från en förening att starta en insamlingsbössa via Musikhjälpen. Detta
tyckte vi i Styret var en bra ide och därför skapades det en gemensam som alla
föreningar/kommitteer fick möjlighet att marknadsföra. Tillsammans samlade vi in över 10,000
kr och detta hoppas vi att sektionen vill fortsätta med nästa jul.

Studentbarometern genomförs varje år och svarsfrekvensen brukar tyvärr vara relativt låg. Men
detta året kom SAMO med den eminenta idén att bjuda på bullar till alla V-studenter som
svarade på enkäten. Detta med inspiration från SNVs chokladbollsutdelning. Detta gjordes med
hjälp av pengar som donerades av programansvariga och resultatet var väldigt lyckat.
Svarsfrekvensen sköt i höjden och initiativet verkade ha varit lyckat.

Under året 21/22 försvann samtliga accesser till miljörummet och under året har det skett
flertalet samtal och diskussioner med serviceavdelningen för att komma till en lösning.
Slutligen nåddes kompromissen att ett mindre antal i varje förening/kommitte skulle ha access
till miljörummet. Detta har fungerat bra, och accesserna till miljörummet har diskuterats flitigt
med de som är berörda.
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Mina avslutande reflektioner
Att ett år i Styret kunde gå så fort hade jag ingen aning om. Denna verksamhetsberättelse avser
en bråkdel av allt vi upplevt och utfört under det gångna året och egentligen finns det väldigt
mycket mer att säga. Allt från workshops till sena arbetskvällar till konferens i både Luleå och
Lund. Allt arbete som läggs ner på denna sektionen varje år, av
föreningar/kommitteer/sektionsmedlemmar är otroligt, så fortsätt engagera er i sektionen! Jag
är även otroligt tacksam över mina medsittande i Styret 22/23 och är glad att jag fått
möjligheten att göra detta jobb tillsammans med just er!

Nu vill jag bara hälsa det nya Styret 23/24 ett stort lycka till med ert arbete och jag är helt säker
på att det kommer gå alldeles utmärkt!

Tack för detta året V-sektionen!

Styret 22/23 genom,

_____________________________________________
Linn Wilson
Sektionsordförande 22/23
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Proposition: Verksamhetsplan för
verksamhetsåret 2023/2024
 Bakgrund:
Styret skriver varje år en verksamhetsplan för att specificera sina mål och projekt
under innevarande år. Detta dokument fungerar som en vägvisare under året
som kommer. Under vårens andra ordinarie sektionsmöte röstades även en
preliminär verksamhetsplan igenom. Syftet med denna var att skapa kontinuitet i
Styrets arbete och ligga som grund till den verksamhetsplan som presenteras
idag. Punkterna i den preliminära verksamhetsplanen har integrerats in i den för
verksamhetsåret 2023/2024.

I år presenteras en verksamhetsplan med tre fokusområden bestående av
Synlighet, Ekonomi och Framtidsvisioner. Alla fokusområden har en rad projekt
som Styret anser är viktiga att arbeta med under året som kommer. Detta är
projekt som vi anser är relevanta och kan driva sektionen framåt, öka
engagemanget samt uppmana till sektionsmedlemmanas kreativitet. Dessa
fokusområden och projekt är även sådana som vi tror kan öka medlemsnyttan
och sektionsmedlemmarnas trivsel på sektionen.

 Yrkande:
Med ovan som bakgrund yrkar Styret

att fastställa Verksamhetsplanen för verksamhetsåret 2023/2024
enligt bilaga i sin helhet

V-sektionens styrelse genom,

___________________________________________
Victor Eklund
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Verksamhetsplan 2023/2024
V-sektionens styrelses arbete grundar sig i uppdraget att skapa maximal medlemsnytta och
trivsel för sektionens medlemmar. För att ge sektionsmedlemmar insyn i och
påverkansmöjlighet över Styrets arbete presenterar Styret, på höstens första ordinarie
sektionsmöte, sin verksamhetsplan där det klargörs vilka frågor Styret vill driva och vilka
projekt man vill genomföra under det kommande året.

Upplägg
Verksamhetsplanen är indelad i två fokusområden. Ett fokusområde står för ett mer
övergripande område, av bredare karaktär, där särskilt mycket prioritet och fokus kommer
att läggas. Inom ramen för ett fokusområde ryms flertalet mindre projekt som alla syftar till
att uppnå de mål som fastställts för det enskilda fokusområdet. De fokusområden och
underprojekt som presenteras i denna verksamhetsplan, presenteras utan inbördes
prioritetsordning. Under vårens andra ordinarie sektionsmöte röstades en preliminär
verksamhetsplan igenom. Dessa punkter är integrerade i den nya verksamhetsplanen för
2023/2024
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Fokusområden

1. Gemenskap

Bakgrund:
Sektionen erbjuder en rad olika möjligheter i form av exempelvis evenemang, psykosocial hjälp
och möjlighet till att engagera sig på diverse sätt. Dessvärre är det i dagsläget allt för få
medlemmar som är medvetna om alla befintliga möjligheter på grund av brister i
kommunikationsrutiner. Sektionens verksamhet är till för alla medlemmar och det är därför
viktigt att alla ska känna sig välkomna och inkluderade i sektionens verksamhet. Den befintliga
miljön skapar idag en platt känsla som inte speglar det som skulle kunna vara V-sektionens
campusanda.

Mål och vision:
Studenter på V-sektionen ska enkelt kunna ta del av vad som händer på sektionen, både digitalt
och fysiskt. Ökad medvetenhet kommer leda till en bredare gemenskap. Att vara engagerad och
ta del av det sektionen erbjuder under sin studietid är både berikande och lärorikt, samt en källa
till vänskap. Genom att öka campuskänslan i SB-huset kommer gemenskapen öka.

Projekt:

- Fortsatt arbete med TV-skärmar
Målet är att öka exponeringen gentemot sektionens medlemmar i form av
informationsutskick och nyheter. Med hjälp av TV-skärmarna kan information snabbt nå ut
till teknologerna. Framöver kan skärmarnas syfte utvärderas och utvecklas för att hitta
ytterligare användningsområden för dem.

- Få fler att vara aktiva på sektionen
Under de senaste åren har svårigheter med att fylla alla poster i sektionens föreningar och
kommittéer uppmärksammats. Att söktrycket är lågt kan leda till att det är färre
arrangemang, vilket potentiellt leder till sämre sammanhållning på sektionen. Genom att
utvärdera varför söktrycket har blivit lägre och vad det beror på ska en åtgärdsplan
upprättas. Den ska ha målsättningen att skapa förutsättningar för att fler ska finna glädje i
att engagera sig och att foga samman campuskänslan på V-sektionen.
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- Intensifiera samarbetet med VEXA
Lokalerna på Chalmers kommer inom det kommande verksamhetsåret att öka i hyra
samtidigt som vi på V-sektionen vill expandera. Dessutom går en stor del av bidraget PÅ får
i nuläget till just lokalerna och de ämnar att minska den utgiften. Detta projekt kommer att
sträcka sig över ytterligare verksamhetsår och vi vill därför skapa en grund som senare
styren lätt kan ta över och jobba vidare med . För att uppnå så bra slutprodukt som möjligt
ämnar vi att intensifiera samarbetet med VEXA.

- Skapa en enhetlig campuskänsla
Campuskänslan omfattar samhällsbyggnadshuset. Tanken är att fler ska vilja vistas där och
därigenom få till en större samhörighet mellan V-teknologer. Förslaget är ett sätt att göra
bilden av sektionen mindre spretig. Detta då många utbildningar delar samma lokaler. Det
blir därför viktigt att skapa en positiv gemenskap samtidigt som studenterna ska få
möjlighet att möta varandra. Den andra punkten om en aktiv mötesplats uppnås enklast
genom att möjliggöra för spontana sammankomster.

- Utveckling av merch
Kläder, väskor och andra sektionsrelaterade accessoarer är vanligt förekommande på
campus, men den blåa färgen är tyvärr underrepresenterad. För att skapa en god gemenskap
och främja en starkare känsla av samhörighet inom vår sektion så borde utbudet av denna
typ av produkter utvecklas. Genom att inkludera prisvänliga alternativ inom vårt sortiment
kan fler studenter delta och uttrycka sin tillhörighet till V-sektionen. Dessutom kommer en
ökad synlighet av V-sektionens merch att bidra till ökad exponering och PR av programmet.
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2. Utvecklingsarbete

Bakgrund:
Sedan flera år tillbaka har olika projekt drivits på sektionen med varierande framgång. I takt
med att fler projekt har tillkommit har det blivit svårt att utvärdera deras effektivitet. I dagsläget
är det därför komplicerat att veta vad som är mest funktionellt. För att kunna ge rätt
förutsättningar för nya projekt behöver gamla rutiner utvärderas och eventuellt ersättas med
nya. Dessutom krävs det en ny syn på sektionens arbetsrutiner.

Mål och vision:
V-sektionen ska bli en organisation med goda rutiner och som utnyttjar sina resurser på ett
effektivt sätt. Detta ska gynna sektionens medlemmar på kort och lång sikt för att tillgodose
sektionens behov.

Projekt:

- Efterfrågan av en idrottsförening på sektionen
På sektionen finns det en hög efterfrågan på en idrottsförening. Vi ska undersöka nuvarande
föreningarnas arbetsbelastning och utreda hur bildandet av en idrottsförening ska vara
genomförbart men även hur det kommer att påverka VIRUS. Vi vill utreda och skapa
underlag för nästkommande styre att fatta beslut.

- Se över och reformera sektionens arbetsrutiner kring ekonomin
I nuläget finns bristande kunskap och information kring hur ekonomiarbetet ska hanteras av
sektionens kassörer. Detta har lett till att många ligger ute med pengar för länge och att
bokföring uteblir eller görs på fel sätt. Därför bör arbetsrutinerna kring ekonomiarbetet ses
över och reformeras.

- Skapa en GDPR-policy
Med tanke på den existerande GDPR-förordningen som började tillämpas 2018 i EU så är det
relevant för V-sektionen att införa en egen policy. Sektionen använder sig frekvent av
GDPR-klassad information och signerar GDPR vid samtliga google-formulär, exempelvis för
sittningar. Andra sektioner har sin egen GDPR-policy och det bör även V-sektionen
tillämpa.
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- Stärka och ta upp relationen med universitet i Trondheim
V-sektionen har tidigare haft kontakt med NTNU (Norges teknisk- och naturvetenskapliga
universitet) i Trondheim. Kontakten mellan V-sektionen och deras motsvarighet avstannade
helt under pandemin. Målsättningen är att återuppta och förstärka denna relation. Det är
särskilt viktigt med tanke på att V-sektionen för närvarande delar ett gemensamt
masterprogram (Nordic Five Tech) med universitetet. Initialt kommer V-styret ansvara för att
återuppta kontakten, men vår vision är att i framtiden möjliggöra för fler V-teknologer att dra
nytta av detta samarbete.

- Utvärdera hur arbetsfördelningen mellan VARG och VARM ser ut.
Förändringar i strukturen hos VARG och VARM har tidigare genomförts och de har nu haft
ett par år på sig att etablera sin verksamhet. Arbetsuppdelningen ska nu utvärderas för att
se hur förändringarna har fungerat och om det krävs någon mer åtgärd.

- V-dagsgruppen och sångboksittningsgruppen framtida utveckling
Under det föregående läsåret arbetade två arbetsgrupper på V-sektionen vars mål var att
hålla arrangemang för sektionens medlemmar. Arrangemangen var väldigt uppskattade och
därför är detta något som bör fortgå genom att förlänga båda arbetsgrupperna. Under året
vill vi arbeta fram en strategi för arbetsgruppens framtida utveckling.

- Överblicka parkering Veja
Veja upplever kontinuerligt problem med att parkeringen vi betalar för ofta är upptagen.
Denna situation har skapat besvär för samtliga intressenter. Samtidigt har vi noterat att
parkeringsplatserna på Betonggården ofta står tomma och det är oftast där man ändå
avslutar sina resor. Med detta som bakgrund avser vi att flytta Vejas parkeringsmöjligheter
till Betonggården för att förbättra tillgängligheten och användarupplevelsen.
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Proposition: Fastställande av budget för
verksamhetsåret 2023/2024
 Bakgrund:
Eftersom det ekonomiska läget inte anses vara lika ansträngt som tidigare
år har därför verksamhetsbidragen som användes innan pandemin
återanvänds.

Budgeten har tagits fram i samband med föregående års kassör samt nu
sittande styrelsemedlemmar och är utformad för att följa den tilltänkta
verksamhetsplan.

Sammanfattning av budgeten
För verksamhetsåret 2023/2024 förväntas V-sektionen ha:
Intäkter på 972,053.19 kr
Utgifter på 1,063,552.82 kr
Vilket genererar ett resultat på -91,499.63 kr
Tillgångar efter verksamhetsåret beräknas därefter ligga på 994,014.08 kr

Generella förändringar från förra verksamhetsåret
Verksamhetsbidrag föreningar
Bidragen kommer allmänt ökas för en del av föreningarna tillbaka till de
bidragen som användes innan pandemin.

Total förändring i bidrag uppgår till 37,500.00 kr

Verksamhetsbidrag kommittéer
Bidragen kommer ökas för VnollK tillbaka till bidraget som användes innan
pandemin och bidraget för VARM kommer ökas eftersom en extra post
har införts till kommittén.

Total förändring i bidrag uppgår till 9,500.00 kr

Verksamhetsbidrag övrigt
Valberedningens och revisorernas bidrag har ökat.

Total förändring i bidrag uppgår till 4,780.00 kr
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Styrets utgifter
Budgeterade utgifter för sångbokssittning, V-dagen, utbildning och
representation har ökats medan utgifterna för V-shop och medaljer har
sänkts.

Total förändring i styrets utgifter uppgår till 18,600.00 kr

 Yrkande:
Med ovan som bakgrund yrkar Styret

att fastställa den slutgiltiga budgeten enligt bilaga i sin helhet

Styret genom,

___________________________________________
Hilda Fahl
Kassör 2023/2024
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Intäkter 

Direkta inkomster: Budget 23/24
Bidrag från programmet 96,000.00
Sektionsavgifter 80,000.00
VARM 675,228.19
VARG 120,000.00
VNollk 825.00
Vshop 0.00
Summa: 972,053.19

Överskott: Budget 23/24
Vattentrycket 0.00
TGM 0.00
Fote 0.00
WHisK 0.00
V-BalK 0.00
Bakverket 0.00
Vequality 0.00
VoVPT 0.00
SNOK 0.00
V6 0.00
VIRUS 0.00
SNV 0.00
VHS 0.00
Valberedningen 0.00



Sponsorfonden 0.00
Summa överskott: 0.00

Summa intäkter totalt: 972,053.19

Utgifter

Verksamhetsidrag Föreningar: Budget 23/24
Vattentrycket 30,000.00
Trädgårdsmästeriet 18,000.00
Fote 16,700.00
WHisK 12,300.00
V-BalK 125,000.00
Bakverket 36,000.00
Vequality 66,400.00
VHS 6,050.00
VoVPT 6,000.00
Summa: 316,450.00

Verksamhetsidrag Kommittéer Budget 23/24
SNOK 50,000.00
V6 18,900.00
VIRUS 68,000.00
VNollK 68,400.00
VARG 4,400.00
VARM 7,700.00
Summa: 217,400.00



Verksamhetsidrag Övriga Budget 23/24
SNV 41,600.00
Valberedningen 12,700.00
Revisorer 2,880.00
Fanbärare 3,000.00
Sektionsmötesordförande 900.00
Referensgruppen 5,900.00
Summa: 66,980.00

Styrets utgifter: Budget 23/24
Sektionsmöte 30,000.00
Styrets mottagningsaktiveter 0.00
Studentrösten 1,000.00
Sångbokssittning 15,000.00
Sektionsjobbartacksittning 20,000.00
V-konferens 12,000.00
Jullunch 0.00
V-dagen 15,000.00
Utveckling av SB-huset 5,000.00
Trivselaktiviteter 0.00
Utvecklingsarbete 5,000.00
V-shop 15,000.00
Medaljer 4,000.00
Hemsida 10,000.00
Möteskostnader 15,000.00
Utbildning 2,100.00
Representation 15,000.00
Bidrag till aspning LP2 3,200.00
Transportkostnader 2,000.00
Mastersverksamhet 10,000.00



Sångböcker 0.00
Överlämning 2,000.00
Teambuilding 2,100.00
Profilkläder 5,600.00
Aspning Styret 2,000.00
Administrativa bankavgifter 6,000.00
Företagsförsäkringspremie 1,200.00
Helfösäkring VEJA 20,000.00
Hyra parkeringsplats 12,000.00
Försäkring Fotoprylar 0.00
Fotoutrustning 0.00
Städdag 1,000.00
Bokföringsprogram 3,000.00
Inventarier och Kontorsmaterial 4,000.00
Summa 238,200.00

Seperata konton Budget 23/24
Bilfond 15,000.00
Verumsfonden 30,000.00
Sponsorfonden 100,000.00
Lokalfond 79,522.82
Summa 224,522.82

Summa utgifter totalt: 1,063,552.82

Resultat: -91,499.63

Sektionens tillgångar i slutet av verksamhetsåret 21/22 22/23 Prel 23/24
722,957.23 1,085,513.71 994,014.08



Lån till kommittéer: Budget 23/24
SNOK 17,500.00
V6 17,500.00
VIRUS 17,500.00
VNollK 78,750.00
VARG 52,500.00
VARM 300,000.00
Totalt 483,750.00

Prisbasbelopp 2023
52500
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Motion: V-sektionen behöver mer karaoke!
Bildandet av karaokeföreningen Vocals på
V-sektionen.
 Bakgrund:
På V-sektionen idag finns en efterfrågan på karaoke och den vill vi
bemöta. Genom ett gemensamt karaokeintresse träffades Viktor
Alfredsson och August Sandell och fick idéer om att tillfredsställa alla
V-teknologers karaokebehov. En karaokegrupp skapades och två
arrangemang hölls: ett på hösten 17/11-22 i Verum och ett under
V-dagen 5/5-23 i Verum. Arrangemangen var uppskattade och vi skulle
gärna vilja skapa flera karaokekvällar åt alla V-teknologer. Vi tror att vi
skulle kunna få en kontinuitet för V-sektionens karaoke genom en förening,
som förslagsvis håller en karaokekväll i exempelvis Verum en gång per
läsperiod.

 Yrkande
Med ovan som bakgrund yrkar jag/vi

att En karaokeförening ska skapas.
att Föreningen ska heta Vocals
att Föreningen ska ha 6 poster

Motionärer,

Viktor Alfredsson

August Sandell

Nils Steijer

Ella Blomquist
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BESLUT
Nedan presenteras kortfattat beslut som styrelsen på V-sektionen har tagit

sedan senaste sektionsmötet.

Beslut
1. Sponsorfondansökan

a. Beslutade att godkänna sponsorfondansökan på 5000 kr till Fote i syfte av ett
nytt objektiv.

b. Beslutade att godkänna sponsorfondansökan på 12500 kr till Virus i syfte av
Phaddermiddagen.

Har du frågor om besluten eller sektionen i allmänhet? Hör gärna av dig till styrelsen eller
ställ en fråga på sektionsmötet! vstyret@vtek.chalmers.se

Victor Eklund
Ordförande V-sektionen 2023/2024

mailto:vstyret@vtek.chalmers.se


Frågor till sökande
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Presentation:

Under presentationen på sektionsmötet är det bra att lyfta några av dina personliga egenskaper för att
sektionen skall få en bild av vem du är, samt att lyfta erfarenheter som du tar med dig som kan gynna din
tid som föreningsaktiv. Tänk på att många på sektionsmötet kanske inte vet vem du är, så förbered dig väl
för att de som är där ska få en så bra och rättvis bild av dig som möjligt.

Punkter man kan lyfta:
● Namn och ålder
● Årskurs och program (Civil eller högskole)
● Lite kort om vem du är som person
● Tidigare relevanta erfarenheter. (För den sökta posten)

Exempel: Emilia Emilsson, jag är 26 år gammal och går första året på högskole. Jag kommer från
Halmstad och gillar att åka skidor. Jag har tidigare erfarenhet av att planera event då jag var delaktig
i att planera balen på gymnasiet.

Vanliga frågor som kan ställas

Allmänna:
● Har du några tidigare erfarenheter som du tror att du kan ha nytta av i en förening?
● Vilken plats i en grupp vill du helst ta?
● Vad har du för ambitioner/förväntningar med posten/föreningen?

Ordförande:
● Vilken är den viktigaste egenskapen att ha som ordförande?

Kassör:
● Vad har du för tidigare erfarenheter av att hantera mycket pengar?

Övriga poster med speciella ansvar:
● Finns det någon speciell anledning till att du söker just (post)?
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